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országgyűlési képviselő
Írásbeli választ igénylő kérdés

Dr. Kövér László úrna k
az Országgyűlés elnökének

Helyben
Tisztelt Elnök Úr !

A Házszabály 91 . § alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok feltenni Dr. Fazekas Sándor
Vidékfejlesztési Miniszter Úrhoz :

„A Kormányzat az adófizetők egy százalékos felajánlását arra használja, amire azt a z
emberek szánták??? 2 .”

címmel .

Tisztelt Miniszter Úr !

Köszönettel vettem „A Kormányzat az adófizet ők egy százalékos felajánlását arra használja, amire
azt az emberek szánták???” című írásbeli kérdésemre adott válaszát. Abban arról tájékoztat, hogy a
parlagfű előirányzati terv jóváhagyása megtörtént, ennek ellenére azt sem nekem, sem a
Parlagfűmentes Magyarországért Egyesület számára nem jutatta el, habár korábbi írásbel i
kérdésemben kértem azt. Időközben kézhez kaptam a Vidékfejlesztési Minisztérium 2011-e s
„parlagfű elleni közérdekű védekezések végrehajtásának támogatása” fejezeti kezelés ű
előirányzathoz készített intézkedési terv kivonatot, amely összegeket, felelősöket, határidőket
szintén nem tartalmaz.

Ennek kapcsán kérdezem Miniszter Urat :

Esetleg a Kormányzat az adófizetők egy százalékos felajánlását nem arra használja,
amire azt az emberek szánták? Miért ez a titkolózás? Miért nem ismerhetjük meg a z
intézkedési tervet teljes körűen?
Jól látjuk-e, hogy az adófizetők egy százalékos felajánlásának összege pontosa n
megegyezik a 2011 . évi „parlagfű elleni közérdekű védekezések végrehajtásának
támogatása” fej ezeti kezelésű előirányzat összegével? Azaz a jelenlegi Kormányzat
ebben az évben az adófizetők egy százalékos felajánlásán túl nem kívánja támogatn i
egyetlen forinttal sem a parlagfű elleni küzdelmet?

Ismételten emlékeztetném, hogy az adófizetők az egy százalékos felajánlásukat a pollenszám
drasztikus csökkentésére ajánlották fel, amennyiben azt nem erre a célra fordítják, akkor a z
emberek becsapásáról van szó. Végül újból kérem, hogy küldje meg számomra a parlagfű
előirányzati tervet, melyb ől megismerhető hogy melyik célra milyen pénzösszeget szánnak ,
milyen határidővel kívánják a terveket megvalósítani, melyik feladatnak ki a felelőse stb . .

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2011 . július 21 .

Di CS1áhos
országgyűlési képviselő
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